
 
INNEBANDY

 

 

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                     2020-03-08 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Jesper, Christer, Peter, Katarina E, Katarina H, 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.  
 

Brev till 
föreningen 

Brevet togs upp på huvudstyrelse-mötet förra söndagen, och 
huvudstyrelsen skrev ihop ett svarsbrev. 

 

Utbildning 
ledare 

Utbildning till alla ledare, movement preparation, antingen 
30/3 eller 31/3. Vi hoppas att alla ledare går på den. 
 
 
 
 

 

Länsförsäkringa
r 

Vi har fått 30 000;- från länsförsäkringar 
Vi kommer att börja jobba med vilka inköp vi ska göra och 
hur planen för nästa säsong ser ut. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Innebandygalan 
- planering 

4/4, festplatsen i Vännäsby 
Priserna är beställda, diplomen är gjorda 
Varje lag gör 1 långpanna med kladdkaka.  
Vi kallar en förälder/lag till träff söndag 29/3 och så tar vi 
sektionsmöte samtidigt. 
 
 

 

Fysioterapeut 
till nästa säsong 

Vi diskuterar namn på fysioterapeuter som vi skulle kunna 
anlita. 
 
 

 
 

Ledaravslutning 
i april 
och insamling 
av material 

Ledaravslutning tisdag 7/4 kl. 17.30 på Vännäs IP.  
Samtidigt tar alla ledare med sig bollsäckar och lagväskor för 
inlämning. De lämnas till oss i sektionen, där på Vännäs IP 
 

 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

 

Ekonomi Årsbokslutet blev bra. 
 
 

 

Sargerna i de 
olika hallarna 
 
 

Kommunen kommer att bygga sargen i Liljahallen och se 
vilka bitar som behövs för att få den efter de gula linjerna. 
Nya kortare bitar kommer att beställas, så att sargen blir så bra 
som möjligt. 
Sargen i Hammarhallen är fixad 
Sargen i Vännäsby, behöver lagas lite. 
 
 
 

 

Cup för F12 och 
P12 

F12 har hittills fått 5 lag anmälda, Cupen är 28/3  
P12 har 4 anmälda lag hittills, Cupen är 29/3 

 

Utdrag ur 
belastnings- 
registret 

Enligt lag så måste alla ledare lämna in ett utdrag ur 
belastningsregistret. De ledare som inte har lämnat in har nu 
plockats bort från hemsidorna och deras taggar fungerar inte 
längre. Direkt när utdragen är inlämnade är de välkomna 
tillbaka som ledare. 

 

Övriga frågor Vi diskuterar hur vi gör vid tex olyckor, självmord i våran 
föreningen eller i de föreningar vi möter. Vad gör vi vid en 
kris? 
 
Vem städar vilken hall när säsongen är slut? 
Vännäsby - Katarina H och Peter 
Lilja - Jesper 
Hammar, senior - Stina 
Hammar Junior -  Katarina E 
 
Spelarintervjuerna; vi har kvar några spelare per lag att 
intervjua, och ser till att intervjua dem till veckan. 

 

   
Noterats av Katarina Eriksson 


